
Side 1 av 2

Bærum Seilforening
Protokoll fra Styremøte 2/2024 - Styremøte regnskap og
budsjett

Sted: Sarbuvollveien 21, 1363 Høvik

Dato: 23. januar 2024, 20:00

Deltakere: Vidar F.P Utne (styrets leder), Erik Nodeland (styrets nestleder), Einar Slottan (styremedlem),
Hillevi Myhre (styremedlem), Reidar Berthelsen (styremedlem), Tarjei Mo Batalden
(varamedlem) og Kristine Pollen (observatør)

Deltok ikke: Tanja Strohhammer (styremedlem), Jenny Skirstad Pollen (styremedlem), Lill Marie Solend
(styremedlem), Preben Høegh (styremedlem) og Annelise B. Kullmann (varamedlem)

Møteleder: Vidar F.P Utne

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som en

videokonferanse.

1. Økonomirapportering 2023

Status regnskap, noe er fortsatt ikke ført, 

Inntekter - startkontingent , Skagen race er ikke ført inne i regnskapet i år.

Kommunale tilskudd, reduksjon i år skyldes delvis covid effekt som var i 2022

Noe reduksjon sommerleir

Større inntekter utleie er positivt

Medlemms inntekter skal være betalte medlemms inntekter

Leieinntekter bryggeplass + dagsleie på Ytre + Snipe plasser på Bruksveien + 

Leieinntekter RIB usikkerhet på fakturering til de som har lånt denne.

------

Årsresultat er eks avskrivninger, antatt ca - 300´

Lønn - her skal Tarjei se om han får ut en rapport på tvers av gruppene

Lønnskostnad -    

Seilmagasinet - abonnement - gå igjennom faktura - og sjekk med Seilmagasinet.

Rubic er belastet 2023 - dette bør periodiseres til 2024

2. Prisjusteringer for barne og ungdomsaktiviteter
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3. Utlysning daglig leder tekst

Det ble fattet følgende vedtak:

Tekst (eventuelt med justeringer), publiserer snarest mulig, prosjektgruppen (Tanja, Marius og Vidar), jobber
videre med kandidater og søker - og presenterer styret før beslutning

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

23. januar 2024

Vidar F.P Utne

Erik Nodeland

Einar Slottan

Hillevi Myhre

Reidar Berthelsen




